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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

 
 

           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei de îndată  a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 21.03.2019 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-na Popa Mihaela care a fost 
aleasă preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.51/2019 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-na Popa Mihaela: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
D-na Popa Mihaela: 

   “Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 17 consilieri (Lipsesc domnii 
consilieri: Filiche Ionel Marius, Borca-Lucan Laura Valentina, Fărcaș Bianca Magdalena, 
Olariu Nicoleta).  

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: d-nul Primar Dan 
Bobouțanu și d-nul Secretar Laslău Militon Dănuţ. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara precum și presa locală.” 

 
D-na Popa Mihaela: 
„Dau cuvântul d-lui primar  pentru a prezenta ordinea de zi.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 

 „Ordinea de zi rămâne neschimbată.” 
 
 D-na Popa Mihaela: 

 „Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate – 17 voturi 
”pentru”.  
                          

  D-na Popa Mihaela: 
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care 
au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV 
inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 
 Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 
 De asemenea, vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali, „ (1) … consilierii locali nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii.  
 (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să 



2 

 

anunţe, la începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  
 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept. 
 

Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 
ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate 
– 17 voturi ”pentru”. 
 

La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “CETĂŢEAN DE ONOARE” al 
municipiului Hunedoara, domnului profesor doctor Rusalin IȘFĂNONI. 
 

D-na Popa Mihaela: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                 -      D-lui Primar care prezintă Expunerea de motive. 
 
  D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
            „Prin proiectul de hotărâre se propune conferirea titlului de cetățean de 
onoare al Municipiului Hunedoara domnului profesor doctor Rusalin Ișfănoni pentru 
întreaga activitate desfășurată în domeniul cultural, etnografic, muzeografic și publicistic. 
 Domnul Rusalin Ișfănoni s-a născut la data de 23 martie 1944, iar astăzi 
Consiliul Local îl aniversează în avans cu două zile, felicitări și La Mulți Ani! în satul 
Dăbâca, comuna Topliţa, judeţul Hunedoara. A urmat şcoala primară în satul natal (clasa I 
a început-o la vârsta de 5 ani), clasele V-VI la Topliţa, respectiv Teliuc, iar şcoala 
profesională la Ghelari. 
 La vârsta de 15 ani, s-a angajat în industrie ca muncitor calificat în meseriile 
de strungar şi lăcătuş. Lucrează doi ani ca strungar la Atelierele Minei de Fier Ghelar-
Valea Bănii şi Furnicular, apoi alţi trei ani ca lăcătuş la Combinatul Siderurgic Hunedoara. 
În paralel, urmează cursurile Liceului din Hunedoara, secţia seral. 
 În anul 1964, pleacă din industrie şi intră în învăţământ ca profesor suplinitor 
la Şcoala Generală din Hăşdău. Concomitent, urmează Institutul Pedagogic Timişoara, 
Facultatea de Filologie, apoi, în perioada 1970-1975, Facultatea de Filozofie, Universitatea 
Babeş-Bolyai din Cluj-Napoca. 
 La vârsta de 22 de ani, este numit director la Şcoala Generală din Hăşdău, 
funcţie în care rămâne până în anul 1974, când pleacă în armată: Şcoala de ofiţeri în 
rezervă de la Lipova (ne-am documentat bine).  
 A fost pe rând: Director la Centrul Judeţean pentru Conservarea şi 
Promovarea Culturii Tradiţionale Hunedoara-Deva, Primar al comunei Topliţa, jud. 
Hunedoara, Director la Căminul Cultural din Topliţa și Muzeograf la Muzeul Satului din 
Bucureşti, Şef Sector Artă Populară şi Cămine Culturale la Ministerul Culturii, Şef de secţie 
la Muzeul Satului din Bucureşti și în final Director la Muzeul Satului din Bucureşti. 
  În anul 2003 obţine titlul ştiinţific de doctor în etnologie, în cadrul Institutului 
de Etnografie şi Folclor „Constantin Brăiloiu”, filială a Academiei Române. Tot în anul 2003 
obţine calitatea de expert în bunuri cu semnificaţie etnografică din România. Cercetător, 
Şef secţie - Muzeul Satului Bucureşti. 
  Chiar anul acesta în data de 20 februarie la un eveniment creat de domnul 
Primar de la Lelese, pe care îl salut, l-am văzut prezent în sală, domnul viceprimar de la 
Lelese, împreună cu minunații cetățeni ai municipiului Hunedoara care s-au născut și 
trăiesc în Ținutul Pădurenilor au creat un eveniment frumos la Galeriile de Artă unde 
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domnul profesor a obținut din partea Primăriei Hunedoara Diploma de excelență pentru 
pasiune și profesionalismul  muncii depuse în cercetarea Ținutului Pădurenilor. 
  Domnul profesor are și o importantă activitate publicistică, publicând în 
reviste culturale din țară, inclusiv în revista Miorița care apare în județul nostru la Deva, 
semnând peste 40 de studii de specialitate. 

 Iar în anul 2004, a publicat cartea Pădurenii Hunedoarei (teza de doctorat 
dezvoltată), pentru care, în anul 2006, a fost distins cu Premiul Academiei Române. În 
anul 2004, Universitatea Sorbona din Paris, interesată de această carte a achiziţionat 
pentru biblioteca Facultăţii de Limbi Romanice, două exemplare din cartea respectivă. 

 Este inclus în Dicţionarul Etnologilor Români și în Dicţionarul Personalităţilor 
Hunedorene. 

 Acordarea acestei distincții, de către Primăria și Consiliul Local al 
Municipiului Hunedoara, este o continuare onorantă a aprecierii de care se bucură în 
prezent domnul profesor doctor Rusalin IȘFĂNONI. Felicitări!” 

 
 În continuare se prezintă un film documentar despre activitatea domnului 

profesor doctor Rusalin Ișfănoni. 
 
 

-      Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
-      Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 

                 -      Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 17 voturi ”pentru” 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate – 17 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr. 107/2019 se aprobă în unanimitate – 17 voturi ”pentru” 
 
În continuare, domnul Primar acordă Diploma de ”Cetățean de Onoare” 

al Municipiului Hunedoara,  d-lui profesor doctor Rusalin Ișfănoni. 
 
D-nul. profesor doctor Rusalin Ișfănoni: 
„ Sunt onorat și emoționat în același timp să particip la acest eveniment 

organizat de Primăria Municipiului Hunedoara. Emoționat din mai multe puncte de vedere 
dar vă spun doar două sau trei.  

Prima tentativă a mea de a ajunge la Hunedoara a eșuat. A fost când aveam 
7 ani, eram în clasa a II-a la Dăbâca. Se organizase o excursie de la sat cu copiii din 
școala de la Dăbâca la Castel la Hunedoara. Fiecare trebuia să ducă în ziua următoare, 
asta era Joia, Vinerea să ducă 8 lei la învățătoare ca să plătească unui șofer ca să ducă 
copiii cu camionul. I-am zis și eu lui tata uite, dă-mi dacă poți, dacă ai 8 lei să mă duc și eu 
cu copiii la Hunedoara să văd Castelul. Tata deși era și morar, și rotar, și tâmplar și 
dulgher, cum lucra la o roată, s-a uitat, o desfăcut chimirul, s-a uitat într-o pungă, nu era 
nimic, a dat deoparte chimirul, s-a uitat într-un buzunar mai mare tot la chimir, nimic. Niște 
bani așa mărunți, nu a ajuns la un leu. Eu văzând că nu are, zic nu mai căuta că nu sunt. 
Zice, n-am, n-am. Și nu am reușit să vin Sâmbăta cu copiii, cu colegii mei la Castel. În 
schimb, atunci când camionul a plecat spre Hunedoara, eu am plecat cu șapte vite în 
câmp la păscut, asta a fost soarta. I-am așteptat cu nerăbdare să se întoarcă să vedem ce 
spun, ce au văzut? Când au venit, când s-au întors și i-am întrebat, nu au fost… am văzut 
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la ei că nu s-au entuziasmat, nu au văzut ceva deosebit sau nu au știut să urmărească 
sau, în fine. Atunci m-am mai domolit.  

A doua încercare, atunci am reușit, eram elev la Teliuc în clasa a VII-a, 
aveam 12 ani. Ne-am hotărât noi mai mulți colegi în frunte cu un băiat din Teliuc, zice băi, 
voi care sunteți pădureni care nu ați fost la Hunedoara niciodată? Eu am ridicat mâna, nu 
am fost! No, vreți să mergeți? Mergem, cum să nu! Cum mergem, când? Păi ne strângem 
la ora după cursuri și plecăm, bineînțeles pe jos. Am plecat la Hunedoara, ăsta era un 
băiat foarte umblat. Zice, dacă vreți mergem la piață, aveți bani, nu aveți mergem pe la 
tarabe acolo, vedeți că sunt niște meșteri cei cu tarabele, au expuse lucrurile acolo. Dacă 
vreți și vedeți ceva deosebit, căutați și băgați în buzunar. Așa, bun, m-am dus și eu. Un 
hopa-mitică, un plumb din ăsta așa care se ridica, un leu costa. Am luat și eu, mă să-l bag 
în buzunar? Cam l-am dus spre buzunar și pe urmă, nu. L-am pus acolo. Mă, zic, dar ce 
se întâmplă cu omul acesta când le numără, când vede că nu are banii? Așa am gândit 
eu.  

Ei, și a treia oară am venit ca muncitor la Combinatul Siderurgic Hunedoara. 
Eu la Ghelari am lucrat ca strungar, școala profesională am făcut-o de mecanici. Aici se 
făceau 4 – 5 meserii în trei ani și în ultimul an făceai practica unde aveai înclinații, unde 
vedea și maiștrii și profesorii și tu că ești capabil. Eu am avut spre strungărie. Atunci 
strungul era mai manual, nu era automatizat, trebuia să calculezi conicitatea din fracții, din 
înclinații, geometrie, trigonometrie.  Așa, un coleg de-al meu de la Ghelari zice, măi dar, 
uite am terminat școala, noi ne-am înscris la fără frecvență aici la Ghelari s-a înființat 
școala, tu nu te înscrii? Eu făceam naveta, eu plecam… mă sculam la 3 la Dăbâca, la 4 
plecam, ajungeam la 7 la Ghelari, lucram 8 ore și iar, deci o grămadă… și colegul acesta 
Kovaci Francisc, ungur, zice nu vrei să te înscrii? Păi, măi zic, eu nu-s capabil. Cum la 
liceu, eu la liceu? Eu îs capabil? Trebuie să fii deștept. Cum deștept mă că tu ne făceai 
temele noastre la profesională, deci desen tehnic și alte teme și luai note mai mici ca noi și 
noi mai mari. De ce? Ei erau fotbaliști, nu știu ce și profesorii țineau la ei. Și tu trebuie să 
reușești. Păi în ce condiții? Zice, condiția ar fi să-ți iei toate examenele în sesiune, sunt trei 
sesiuni. Bun. S-a terminat treaba, m-am înscris. La prima sesiune nu m-am dus, nu m-am 
considerat pregătit. M-am dus la a doua. Și, aici la Hunedoara la dvs. am luat toate 
examenele, șase examene și m-am dus înapoi și le-am spus: mă, am luat examenele! 
Cum, ești nebun? Toate le-ai luat? Zic, toate, păi ce? Eu făcusem la Ghelari, lucram la 
funicular, după ce m-am înscris, șeful de atelier zice stai la lucru că avem de făcut pentru 
funicular, avem o sută nu știu câți, trebuie să-i facem repede. Ce crezi, poți să rămâi și 
după-masă să lucrezi ca să facem planul, să terminăm? Eu aveam și examene… gata 
rămân! Am rămas după masă, am schimbat cureaua de transmisie la o viteză mai mare, și 
în loc să facă 10 nasturi pe zi, pe șut, pe schimb, făceam 20. Și atunci am mai câștigat o 
lună de zile de recuperări și cu alea am luat recuperările, m-am pregătit și am venit și am 
dat examenele. Și de atunci, dăi, dăi până acum când iată-mă aici alături de dvs. fiind 
onorat de această distincție. 

Ce aș putea să fac eu pentru Hunedoara? Pentru orașul în care am învățat, 
în am crescut, în care am muncit? Aș putea să fac mult, dacă și dvs. sunteți de acord și vă 
implicați. Domnul Primar deja și-a dat acordul. Vrem să facem un muzeu al satului 
pădurenesc alături de Castel, în grădina Castelului. Ar fi ceva deosebit. Este unica șansă 
sau unica posibilitate în România unde alături de un Castel de stil gotic, cel mai bine 
păstrat din partea răsăriteană a Europei, să fie alături un muzeu al satului pădurenesc. Să 
vadă turistul care vine din orice țară ar fi el, după ce vizitează Castelul, după ce spune 
ghidul că uitați, Castelul a fost a lui Iancu de Hunedoara, apărătorul creștinismului, 
învingătorul otomanilor, cel care a reușit să-l învingă pe Mahomed al II-lea, cuceritorul 
Constantinopolului a fost Iancu de Hunedoara în 1456. După trei luni a murit de ciumă dar,  
a fost învingătorul turcilor. Și, după ce vizitează acest Castel monumental să treacă alături 
să vadă o casă monocelulară, adică dintr-o singură încăpere, acoperită cu paie, aranjată 
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frumos cu tindeie pe pereți, ș.a. mai departe o casă din … deci asta ar fi din sec. XVIII, 
după aceea o casă din sec. IX, o casă din sec. XX, câteva de acum, o bisericuță, ș.a. 

Avem câteva case vizate, avem ateliere, deci dacă dvs. sunteți de acord, 
sigur că se poate face. Ce se întâmplă în acest muzeu dacă s-ar face? Pe lângă vizitatorii 
care ar trece de la Castel să viziteze, deci ar  avea de câștigat financiar Castelul și orașul 
și municipiul ar fi o posibilitate de destindere pentru pădureni dar și pentru celelalte 
seminții sau reprezentanți ai altor zone etnografice care locuiesc aici în Hunedoara. Într-o 
lună, într-o Duminică deci cum ar fi joc pădurenesc, horă pădurenească. În luna 
următoare, horă moldovenească, aici sunt mulți moldoveni. La muzeu e horă 
moldovenească și vin, popularizare, vin joacă hora, joacă dansuri ce vor ei. În luna 
următoare o horă oltenească și uite așa s-ar înveseli viața orașului, ar fi fiecare dispus 
care ar aștepta un eveniment în care el, omul ar fi implicat. Chiar și de alte naționalități, 
unguri avem aici, nu știu, nemți dacă mai sunt, evrei foarte puțini. Eu mi-aș da tot 
concursul, cu experiența care o am aş fi cel mai mulțumit și cel mai încântat ca municipiul 
Hunedoara să aibă un muzeu al satului pădurenesc lângă Castelul Corvinilor. Vă 
mulțumesc.” 

 
  D-nul  Achim Ciprian Ghe. - Primar com. Lelese 
  „ Domnule Primar, onorați consilieri, onorată asistență, este o onoare și o 
îndatorire a municipiului Hunedoara să acorde acest titlu. De ce spun lucru acesta? 
Domnul Rusalin a scris foarte mult despre noi, despre pădureni. Dar în Ținutul Pădurenilor 
în momentul acesta în toate comunele dacă mai locuiesc undeva max. 6.000 de locuitori. 
Iar în municipiul Hunedoara, pădureni în momentul acesta sunt peste 12.000. Deci aici 
este baza pădurenimii în municipiul Hunedoara. 
  Pe de altă parte aș vrea să evoc un lucru despre care nu s-a spus aici și nu 
s-a evocat dintre calitățile domnului Ișfănoni. Cea publicistică. Domnul Rusalin Ișfănoni are 
lucrare de doctorat premiată de Academia Română. De ce? Pentru stilul lui aparte de a 
scrie. Dacă o să aveți onoarea să-i citiți scrierile o să vedeți că , cu aceeași plăcere și 
entuziasm citesc lucrările dânsului atât academicienii cât și cititorii de rând. Același text cu 
aceleași cuvinte suscită interesul atât al unui academician cât și al unui muncitor de rând.  
De aceea, recomand să puneți mâna dacă puteți, sau vă rog, să citiți din aceste lucrări să 
vedeți acest lucru. Eu am făcut-o pe pielea mea. Am avut lucrări scrise, citite la Lelese iar 
după aceea în atelierele Academiei Române împreună cu domnul Rusalin Ișfănoni, am 
susținut aceste lucrări și vreau să spun că dintr-o sesiune de comunicări științifice la 
Academia Română de o oră ne-am întins undeva în trei patru ore de discuții pe un același 
limbaj folosit atât la Lelese cât și la Academia Română. Deci acesta este marele plus al 
domnului Rusalin. Este același om atât în Pădurenime cât și în cele mai înalte medii de 
cultură ale României.  
  Domnule profesor, vă felicit pentru titlul acordat și dvs. domnilor consilieri, 
domnule Primar vă mulțumesc pentru inițiativa pe care ați avut-o. A fost un mare semn de 
prietenie pentru Pădureni. Vă mulțumesc domnilor.” 

 
D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
„ Și mulțumim și domnului Ișfănoni pentru monografia comunei Lelese și 

domnului Primar care a finanțat cred cartea, da? Evident că municipiul Hunedoara este 
așa cum a spus de multe ori domnul profesor şi domnul Primar, poarta de intrare a 
pădurenilor și este bine că putem beneficia de expertiza dvs. mai ales în ceea ce ne-ați 
propus. Acest muzeu al satului a fost gândit de mult. Și domnul Director al Castelului 
Corvinilor, domnul Tincu și alții au spus acest lucru, iar dvs. nu veniți decât să întăriți 
nevoia unei asemenea investiții culturale în municipiul Hunedoara. Cu siguranță trebuie să 
facem acest lucru. Mulțumesc.” 
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D-na profesor Mariana Stoica – susținătoare a dlui. Ișfănoni: 
„ Când trebuie să mulțumești unui om deosebit pentru ceea ce face emoțiile 

te copleșesc chiar dacă ai experiența vorbirii în public la diferite vârste.  
Vreau să mulțumesc domnului profesor pentru modul în care a fost și va mai 

fi, sunt sigură, în continuare alături de profesorii și elevii hunedoreni cărora le-a oferit  
lucrarea aceasta deosebită de care ați vorbit și pe care v-a arătat-o domnul Primar. 
Fiecare bibliotecă școlară din municipiul Hunedoara are un exemplar. Într-o acțiune 
deosebită care a reunit elevi, profesori, primarii, a dăruit câte un exemplar fiecărei 
biblioteci școlare. Mult timp această lucrare a fost pentru elevii participanți la Olimpiada 
națională bibliografie. Toți ne-am mândrit cu faptul că la Iași, sau indiferent unde, mai ales 
la Iași s-au întors pădurenii. Costume plus lucrarea deosebită. Nu mai departe, anul trecut 
în vară domnul profesor i-a ajutat pe cei de la Olimpiada Universul Cunoașterii prin lectură 
O altă viață care, vă aduceți aminte, ne-ați ajutat, monografia sau mini-monografia pe care 
au făcut-o elevii participanți la Olimpiada Națională despre Drăgan Muntean, a primit 
maxim de punctaj și felicitări, mai ales că a primit girul dumnealui. Vă mulțumim.” 

 
La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți).Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării reţelei şcolare a unităţilor de 
învăţământ preuniversitar de stat de pe raza teritorială a Municipiului Hunedoara, pentru 
anul şcolar 2019-2020. 
 
 D-na Popa Mihaela: 
 „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 
 D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
 „Nu sunt anunțate. Specificăm că domnul Kofity lipsește.” 
 

Se dă cuvântul: 
        -     D-lui Primar care prezintă Expunerea de motive; 

-      Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
-      Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 

                 -      Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
A intrat în sală domnul consilier Kofity, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 17 în momentul de faţă. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate   
Hotărârea nr. 108/2019 se aprobă în unanimitate  
 
 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului pentru numirile finale nr. 
10340/14.02.2019 al Comisiei de selecție desemnată prin Hotărârea Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara nr. 333/2017, a modificării și completării Actului Constitutiv la 
Societatea Salubprest Hunedoara S.R.L, și desemnarea Consiliului de Administrație. 
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D-na Popa Mihaela: 
„ Având în vedere eroarea materială intervenită în cuprinsul anexei nr. 2 la 

proiectul de hotărâre, respectiv la forma contractului de mandat pentru administratorii 
neexecutiv, propun următorul amendament: 

La art. 10 din Contract prevăzut la anexa nr. 2 la Proiectul de hotărâre în loc 
de 4 luni se va trece 1 an, așa cum de altfel este trecut și în proiectul de hotărâre și în 
actul constitutiv. 

Supun la vot amendamentul.” 
 
Amendamentul se aprobă în unanimitate. 
 
D-na Popa Mihaela: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                   -     D-lui Primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -     Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
  -     Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 

                   -     Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
                   -     Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
                  -      Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul doamnelor şi domnilor consilieri. 
 
D-nul consilier Ardelean Daniel Cosmin: 
„ Mulțumesc doamna președintă, așa cum a fost și la organizarea concursului 

pentru acești trei administratori neexecutivi, consilierii din partea Partidului Național 
Liberal, vor vota împotriva acestei hotărâri pentru simplu fapt că nu considerăm că acești 
trei administratori neexecutivi aduc un plus valoare acestei societăți. Vă mulțumesc.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii întrunește 10 voturi „pentru” (Todor Ramona, Scurtu 
Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Kofity Zoltan, Sevastru 
Bujor Virgil, Palcău Ciprian Ștefan, Ilea Sorin, Bădin Ion) 

 
Întrucât titlul hotărârii nu a fost aprobat nu se poate trece mai departe la 

votarea pe articole și a hotărârii pe ansamblu. 
 

La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție).Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“EFICIENTIZAREA ENERGETICĂ A CLĂDIRILOR REZIDENȚIALE DIN MUNICIPIUL 
HUNEDOARA – GRUP 2” - Bloc K1, Str. BUCEGI, nr. 2. 

 

D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
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                   -     D-rei Viceprimar care prezintă Expunerea de motive. 
  -     Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
  -     Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 

                   -     Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
                   -     Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
                  -      Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate 

   Hotărârea nr. 109/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 

La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție).Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“EFICIENTIZAREA ENERGETICĂ A CLĂDIRILOR REZIDENȚIALE DIN MUNICIPIUL 
HUNEDOARA – GRUP 2” - Bloc K2, Str. BUCEGI, nr. 4. 

 
D-na Popa Mihaela: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                   -     D-rei Viceprimar care prezintă Expunerea de motive. 

  -     Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
  -     Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 

                   -     Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
                   -     Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 

-     Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-6 se aprobă în unanimitate   

   Hotărârea nr. 110/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 

La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“EFICIENTIZAREA ENERGETICĂ A CLĂDIRILOR REZIDENȚIALE DIN MUNICIPIUL 
HUNEDOARA – GRUP 2” - Bloc K3, Str. BUCEGI, nr. 6. 
 

D-na Popa Mihaela: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                   -     D-rei Viceprimar care prezintă Expunerea de motive. 

  -     Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
  -     Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 



9 

 

-     Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
                   -     Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 

  -     Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-6 se aprobă în unanimitate  

   Hotărârea nr. 111/2019 se aprobă în unanimitate 

 

La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“EFICIENTIZAREA ENERGETICĂ A CLĂDIRILOR REZIDENȚIALE DIN MUNICIPIUL 
HUNEDOARA – GRUP 2” - Bloc 17, Str. Trandafirilor, nr. 7. 
 

D-na Popa Mihaela: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                   -     D-rei Viceprimar care prezintă Expunerea de motive. 

  -     Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
  -     Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 

                   -     Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
                   -     Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 

-     Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-6 se aprobă în unanimitate  

   Hotărârea nr. 112/2019 se aprobă în unanimitate  
 
 

La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“EFICIENTIZAREA ENERGETICĂ A CLĂDIRILOR REZIDENȚIALE DIN MUNICIPIUL 
HUNEDOARA – GRUP 2” - Bloc 22, Str. Trandafirilor, nr. 13. 

 
D-na Popa Mihaela: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                   -     D-rei Viceprimar care prezintă Expunerea de motive. 

  -     Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
  -     Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 

                   -     Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
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                   -     Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
-     Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-6 se aprobă în unanimitate  

   Hotărârea nr. 113/2019 se aprobă în unanimitate  
 
 

La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“EFICIENTIZAREA ENERGETICĂ A CLĂDIRILOR REZIDENȚIALE DIN MUNICIPIUL 
HUNEDOARA – GRUP 2” - Bloc 27, Str. Trandafirilor, nr. 21. 

 
D-na Popa Mihaela: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 

                   -     D-rei Viceprimar care prezintă Expunerea de motive. 
  -     Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
  -     Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 

                   -     Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
                   -     Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 

-     Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-6 se aprobă în unanimitate  

   Hotărârea nr. 114/2019 se aprobă în unanimitate  
 

La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“EFICIENTIZAREA ENERGETICĂ A CLĂDIRILOR REZIDENȚIALE DIN MUNICIPIUL 
HUNEDOARA – GRUP 2” - Bloc 29, Str. TRANDAFIRILOR, nr. 25. 

 
D-na Popa Mihaela: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 

                   -     D-rei Viceprimar care prezintă Expunerea de motive. 
  -     Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
  -     Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
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                   -     Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
                   -     Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 

-     Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-6 se aprobă în unanimitate  

   Hotărârea nr. 115/2019 se aprobă în unanimitate  
 

La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“EFICIENTIZAREA ENERGETICĂ A CLĂDIRILOR REZIDENȚIALE DIN MUNICIPIUL 
HUNEDOARA – GRUP 2” - Bloc 31, Str. Trandafirilor, nr. 29. 

 
D-na Popa Mihaela: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 

                   -     D-rei Viceprimar care prezintă Expunerea de motive. 
  -     Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
  -     Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 

                   -     Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
                   -     Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 

-     Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-6 se aprobă în unanimitate  

   Hotărârea nr. 116/2019 se aprobă în unanimitate  
 
 

La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“EFICIENTIZAREA ENERGETICĂ A CLĂDIRILOR REZIDENȚIALE DIN MUNICIPIUL 
HUNEDOARA – GRUP 2” - Bloc B1, B-dul. MIHAI VITEAZU, nr. 13. 

 
D-na Popa Mihaela: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 

                   -     D-rei Viceprimar care prezintă Expunerea de motive. 
  -     Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
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  -     Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
                   -     Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
                   -     Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 

-     Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-6 se aprobă în unanimitate  

   Hotărârea nr. 117/2019 se aprobă în unanimitate  
 

La punctul 13 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“EFICIENTIZAREA ENERGETICĂ A CLĂDIRILOR REZIDENȚIALE DIN MUNICIPIUL 
HUNEDOARA – GRUP 2” - Bloc B3, B-dul MIHAI VITEAZU, nr. 17. 

 
D-na Popa Mihaela: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 

                   -     D-rei Viceprimar care prezintă Expunerea de motive. 
  -     Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
  -     Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 

                   -     Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
                   -     Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 

-     Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-6 se aprobă în unanimitate  

   Hotărârea nr. 118/2019 se aprobă în unanimitate  
 

La punctul 14 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “EFICIENTIZAREA 
ENERGETICĂ A CLĂDIRILOR REZIDENȚIALE DIN MUNICIPIUL HUNEDOARA – GRUP 
2” și a cheltuielilor legate de proiect. 

 
D-na Popa Mihaela: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 

                   -     D-rei Viceprimar care prezintă Expunerea de motive. 
  -     Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
  -     Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
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                   -     Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-14 se aprobă în unanimitate  

   Hotărârea nr. 119/2019 se aprobă în unanimitate  
 
 

La punctul 15 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 
Local nr. 102/2019 privind aprobarea documentației tehnico-economice faza Studiu de 
fezabilitate cu elemente de DALI și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiții ”Modernizarea transportului în municipiul Hunedoara prin investiții în transportul 
public ecologic – Coridorul de Est”. 

 
D-na Popa Mihaela: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 

                   -     D-lui Primar care prezintă Expunerea de motive. 
  -     Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
  -     Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 

                   -     Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
                   -     Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 

-     Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.I-III se aprobă în unanimitate  

   Hotărârea nr. 120/2019 se aprobă în unanimitate  
 

 D-na Popa Mihaela: 
                     „Mulțumesc. Declar ședința închisă.” 

 
 
 
 
 
 

 
   PREŞEDINTE,                                SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 

         Popa Mihaela                        Laslău Militon Dănuț 

 

 

 


